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SAKNR. 28/25: GODKJENNING REFERAT 

INNSTILLING:  Stavern MR godkjenner referat fra 12.03.25  

KOMMENTARER:  

VEDTAK: 

  

SAKNR. 29/25: REFERATER 

 *Takk fra Sjømannsmisjonen for gave i 2024. 

*Invitasjon/innkalling til årsmøte i Kirkens SOS i Drammen 31.03.25 

*Svar fra kirkevergen ang. forespørsel om å slippe givertjenestebetaling: Ingen 

prisreduksjon er mulig. 

*Avslag fra Riksantikvaren på søknad om støtte til reparasjon av altertavlebildene. 

INNSTILLING:  Stavern MR tar referatene til etterretning. 

KOMMENTARER:  

VEDTAK: 

 

SAKNR. 30/25: SAK OM STAG PÅ NABOEIENDOMMEN OG 

PARKERINGSPLASS FORAN MENIGHETSHUSET 

To brev sendt nabo m. vedtak i saken om parkeringsplassen  og henvendelse ang. 

grillhytte i hagen. Disse er tatt til etterretning. Grillhytta er blitt flyttet 1 m unna 

tomtegrensen, trapp fjernet og gjerde reparert. MR må vurdere om skilt på 

Menighetshusveggen skal fjernes siden det ikke er nevnt i kontrakten.  

INNSTILLING:  Stavern MR ønsker fjerning av skilt satt opp på veggen til 

Menighetshuset.  

KOMMENTARER: 

VEDTAK: 

.  

                             Stavern menighetsråd 

                                    Innkalling 

                                
Møtested: Stavern Menighetshus  
Møtedato: Onsdag 23.04.2025   

Møtetid: Kl. 18.00   
Saksliste 4/25 
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SAKNR. 31/25:  ÅRSMØTE GODKJENNING ÅRSRAPPORT OG REGNSKAP  

INNSTILLING: Årsmøtet i Stavern menighet 16.03.25 godkjente årsrapport og 

regnskap for 2024. 

KOMMENTARER: Underskrevne skilt og dokumenter sendt til revisor.  

VEDTAK: 

 

SAKNR. 32/25: MENIGHETSHUSET, OPPUSSING 

 Har fått  2 anbud på skifte av vestvegg. 

Lindhjem & Lund AS Materialer Arbeid Sum 

Kle om langvegg Kr 196 731,88 Kr 184 303,13 Kr 381 035,01 

Evt. etterisolere Kr   20 012,50 Kr   35 431,25 Kr   55 443,75 

Evt. takrenne Kr   20 205,00 Kr   23 016,25 Kr  43 221,25 

Totalt   Kr  479 700,01 

 

Th. Johansen    

Utskiftingav vestvegg med nye vinduer Kr  280 688,00 

Evt. Etterisolering  Kr    49 700,00  

Evt. 3-lagsvinduer (ekstra) Kr      6 500.00   

Tilleggsarbeider tømrerarbeider ? 

Evt. takrenne ? 

I alt  Kr  336 888,00 

Hva gjør vi videre i forhold til anbudene? Privat rapport etter gjennomgang av huset 

og byggkonstruksjonene: Huset er avhengig av staget. Evt. må det monteres en 

innvendig, stiv ramme av stålbjelker for å stive av bygget.   

KOMMENTARER: 

VEDTAK: 

 

SAKNR. 33/25: SOMMERENS  PROGRAM m.m. 

Konserter:  

*28.06.25 kl 19.00 Kammermusikken konsert i kirken. 

*Berliner Virtuosen ønsker å ha julekonsert i Fredriksvern kirke. Morten Moen stiller 

som frivillig kirketjener.  

KOMMENTARER:   

VEDTAK: 

 

SAKNR. 34/25: BEHOV FOR HJELP I MENIGHETEN  

Kirkevergen oppfordret oss til å sette opp hva det trengs hjelp til videre i 

trosopplæringsarbeidet. Mulighet for noe vikarmidler. 

1. Konfirmantarbeidet. Fast person som også kan være med på leiren. 

2. Barnekoret (aller helst videre kontrakt med Silje Husan) 

3. Etter skoletid. (Håkon Audun Sveen fortsette som nå?) 

01.06.25 Ingen gudstjeneste 03.08.25 Øystein Vangen. 

08.06.25 Pinse. Barnekoret deltar. Markset. 

Evertsen. 

10.08.25 Sjømannsmisj. Øystein Halling, 

Jorun og Harald Sandvik 

15.06.25 Kveldsgudstj. ? Markset. Evertsen. 17.08.25 ?   Evertsen 

22.06.25 Markset ? Evertsen. 24.08.25 Markset. Evertsen 

29.06.25 Markset. Gospeltrio deltar 31.08.25 Ingen gudstj.? 

06.07.25 Utegudstj. Jan Erik Larsen. Markset. 

Korpset. Jazz-gruppe? 

07.09.25 Konfirmantpresentasjon. 

Markset. Evertsen. 

13.07.25 Dåp. Markset. Frigstad (orgel) 14.09.25 Kveldsgudstj. Salmekveld 

20.07.25 Even Sundby. Frigstad (orgel) 21.09.25 Dåp. Markset. Evertsen. 

27.07.25 Kveldsgudstj. Arne Strand   
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4. Babysang gjennomføres foreløpig av frivillige.  

 

SAKNR. 35/25:  EVENTUELT 

 

Hei og takk for sist! Håper dere har hatt en flott påske. Lite snø, men noen mil ble det på ski. 

Må melde forfall på MR-møte 23.04. Er på hytta, skal gå Skarverennet på lørdag sammen 

med deler av familien, så de blir «litt heftig» å kjøre 45 mil T/R. Har laget noen refleksjoner 

som jeg håper dere kan ta med i diskusjonen. 

Sak 32/25 

Har noen kommentarer til saken. Vedtak i saken bør utsettes. 

Begrunnes med følgende: 

-) Først må undersøkes om vi får tilbake mva. delen av fakturaene dersom vi velger å ta 

utgiften. Dette utgjøre ca. 25%. 

-) Vi er ved et skille vedr. hvor mye vi må beregne i påkostninger framover. Bygget er 

gammelt og modent for tot. renovering. En ikke ubetydelig tot. sum. Hvorledes finansiere 

dette? Synes det er relevant å se på alternativer. Et salg vil antatt innbringe en god «slump» 

penger som eventuelt kan betale leie et annet sted. Hva med å se på den gamle gymsalen med 

tilhørende rom, kjøkken etc? Dersom det etter en befaring er et potensiale her burde vi ta 

kontakt med Barakke 4 for tilbud på langsiktig leiekontrakt. Salgssummen for dagens 

menighetshus vil kunne dekke denne leien i årene framover. Vi sparer antatt kommunale 

avgifter (avhengig av avtalen i leiekontrakten) som vi betale i dag (ca. 15’/år) + forsikring 

(har akkurat fått faktura på denne (kr. 23’/år). Eventuelt vil det sikkert være mulig å få inn en 

passus om at vi kan fremleie (tenker på kunstutstillinger etc.). 

Dette er tanker jeg gjør meg, og som jeg synes det er viktig å diskutere før beslutning. 

  

 


